



VALSANA
Hotel Arosa





SO SCHÖN KANN NACHHALTIGKEIT SEIN

Frisch und gemütlich präsentiert sich das Interieur. Und doch zieht es einen nach draussen - in die Berge - in die unberührte Natur. Als Tor zwischen dem Ortskern Arosas und den alpinen Wäldern rundum ist das Valsana Hotel eine zeitgemässe Oase für Abenteuerer und Erholungssuchende. Und das auf nachhaltigste Art und Weise.

- 4* Superior Hotel und Mitglied der Responsible Hotels of Switzerland
- 40 Zimmer und 9 Apartments mit Hotelservice
- Twist Restaurant, Lounge und Bar
- 800 m² Valsana Spa inklusive Fitness und Yoga
- Hoteleigenes Tennis Center
- Eines der nachhaltigsten Hotels der Schweiz dank CO₂ freiem Energiekonzept mit eigenem Eisspeicher, Geothermie und Wärmerückgewinnung
- 100% klimaneutraler sowie Green Globe zertifizierter Aufenthalt

SUSTAINABILITY HAS NEVER LOOKED SO GOOD

A modern, cosy interior makes staying in a pleasure – yet the draw of the mountains and unspoiled nature is hard to resist. As a gateway between the heart of Arosa and the surrounding alpine forests, the Valsana Hotel is a contemporary oasis for adventurers and relaxation-seekers – with impeccable sustainable credentials.

- 4* superior hotel and member of the Responsible Hotels of Switzerland
- 40 rooms and 9 fully serviced apartments
- Twist Restaurant, Lounge and Bar
- Valsana Spa spanning 800 m², including a gym and yoga space
- On-site tennis centre
- One of Switzerland's most sustainable hotels thanks to a 100% carbon-free energy concept based on the hotel's own thermal ice storage, geothermal technology and waste heat recovery system
- Enjoy a 100% climate neutral stay at a Green Globe-certified establishment



VALSANA

Valsana Hotel Arosa, Oberseepromenade 2, CH-7050 Arosa, Tel. +41 81 378 63 63, valsana.ch

A Tschuggen Collection Hotel